
Zbor stanovalcev KS Gradišče
Na zboru stanovalcev, ki je bil v dvorani

krajevne skupnosti Gradišče je 41 predstav-
nikov hišnih svetov obravnavalo dve osnov-
ni točki dnevnega reda, to je izvolitev pred-
sednika zbora in dopolnitev sestava konii-
sije za stanovanjsko gospodarstvo in razvoj
samouprave v stanovanjskih bišah. Ob dru-
gi točki pa so pregledaU in obravnavali raz-
poreditev sredstev za investicijsko vzdrže-
vanje stanovanjsMh biš v krajevni skupno-
sti za leto 1976.

Na seji je bil prisoten tudi predStavnik,
Samoupravne stanovarijske skupnosti Ljub-"
Ijana-Center Jaka Rozman.

V začetku je tovariš Drago Grmek pri-
sotnim na kratko podal stanje hišnih sve-
tov v krajevni skupnosti, ^n ugotovljend je .
bilo, da je v KS Gradišče še precej hiš, kl
so brez bišnega sveta in v katerih je jasno,
da hišno samoupravljanje ne deluje. Sploš-
no mnenje je,~da je potrebno takšno stanje
čimprej popraviti, pri čemer pa bi bilo v
veliko pomoč »Gradivo za pomoč hišnim
svetom«, M ga je pripravila Samoupravna
stanovanjska Skupnost.

Nato' je tovariš Grmek prebral predlog
družbenopolitlčnlh organizacij v krajevnih
skupnosti v katerem je bil za predsednika
zbora stanovalcev predlagan tovariš Gregor
Berkopec, predlog je bil soglasno sprejet,
takoj nato pa so prisotni volili še namest-
nika predsednika zbora stanovalcev, tovari-
ša Kolšek Radovana. Za člana komisije za
mouprave v stanovanjskih hišab. pa so iz-
volili tovariSa Kolšek Radovana in Erbež-
nik Miha.

Po opravljenili volitvah je novoizvoljeni
predsednik zbora seznanil prisotne o dose-
danjem poteku priprav in sprejemanju pro-
grama investicijskega vzdrževanja stano-
vanjskib. hiš v KS Gradišče za leto 1976. Po
razpravi o predloženem programu in splošni
problematiM investicijskega vzdrževanja ,je
bil le-ta sprejet. Dogovorili pa so se, da hiš-
rd sveti v roku enega tedna pošljejo koniisi-
ji predloge za dopolnitev programa z nuj-
no potrebnimi investicijskimi deli, ki v
njem niso zajeti. V skladu s tem in na.os-
novi strokovne očene vrednosti in nujnosti
dodaino precUaganih del bo pripravil Stan-
invest — TOZD za organizacijo in vzdrže-
vanje stanovanjskih hiš — sektor Center v
sodelovanju In soglasju s komisi,1o za sta-
novanjsko gospodarstvo in razvoj samoup-
rave v stanovanjskih hišah dopolnjen in do-
končen program za leto 1976, s. tem, da se
izvedba del lahko prlčne takoj, izvedba del,
ki so bUa dodatno predlagana pa po oprav-
Ijeni oceni ter glede na razpoložljiva sred-
stva.

Ob koncu je tovariš Jaka Rozman pri-
sotne seznaml z nalogami, ki čakajo stano-
valce in krajevno skupnost na področju raz-
vijanja in krepitve samoupravljanja v sta-
novanjskih hišah. Izvoliti Mšne svete, ime-
novati hišne poverienike civilne zašiSite kjer
jih do sedaj še ni bilo. Prizadevati pa se je
treba za splošno okrepitev aktivnosti sta-
novalcev na področju samoupravljanja v
stanovanjskih hišah in na področju družbe-
ne samozaščite.
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